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Zapytanie 

 

Zgodnie z Art. 24 pkt. 3, 4 i ustawy o samorządzie gminy  składam zapytanie w imieniu mieszkańców: 

 

1. Większość ławek naprawia się poprzez wymianę drewnianych desek na plastikowe, dlaczego tak się 

dzieje? Ławki tracą urok są mniej solidne i szybko matowieją?  

2. Kiedy zostanie naprawiony wyświetlacz pokazujący bieżąca temperaturę i stan powietrza w uzdrowisku o 

którym mowa w odpowiedzi na interpelacje sygnatura BR.0003.2.2019 z 21 stycznia 2019 roku?     

3. Kiedy radnym zostanie udostępnione sprawozdanie z realizacji działań opisanych w Strategii  Rozwoju 

Gminy Miejskiej Ciechocinek na lata 2016-2020 o której mowa w sygnaturze BR.0003.2.2020 z dnia 29 

stycznia 2020 roku. W powyższym opracowaniu czytamy: Planowanie strategiczne jest procesem ciągłym, 

Dla zagwarantowania, że postanowienia przyjęte w niniejszej Strategii będą konsekwentnie realizowane, 

zapewnione zostaną warunki organizacyjne i instytucjonalne do ich wdrażania i weryfikacji. Samorząd 

gminy miejskiej Ciechocinek pełni rolę koordynatora i organizatora prac nad realizacją Strategii 

Rozwoju Gminy Miejskiej Ciechocinek na lata 20162020. Organem nadzorującym realizację strategii 

Jest Rada Miejska. Burmistrz Ciechocinka, jako organ wykonawczy odpowiedzialny za wykonanie 

ujętych w niej założeń, będzie przedkładał Radzie Miejskiej sprawozdania z realizacji celu nadrzędnego 

i celów szczegółowych. Poza funkcją nadzorczą wyłączną kompetencją Rady Miejskiej będzie uchwalanie 

zmian w zapisach strategii ( )   

4. Kiedy Radnym zostanie przedstawiona nowa Strategia na lata 2021+? 

5. Ile budynków w ostatnich 10  latach uzyskało status zabytków i  ile zostało z niego wykreślonych ? 

6. Czy po uchwaleniu zmiany stawek za odbieranie odpadów komunalnych,  firma odbierająca odpady 

komunalne zgłaszała problemy z nie segregacja odpadów przez mieszkańców? Jeśli tak, to jakiego punktu 

one dotyczyły? Dodatkowo proszę o podanie działań jakie Burmistrz Miasta Ciechocinka podjął w 

związku ze złą praktyką odbioru odpadów na terenie Ciechocinka przez spółkę miejską? 

7. Czy istnieje możliwość objęcia strefą płatnego parkowania terenu przylegające do  wspólnot 

mieszkaniowych, które są zlokalizowane w okolicach już wyznaczonych stref A i B w taki sposób, aby 

mieszkańcy tych wspólnot na podstawie pobranego biletu, karnetu byli objęci stawką 0zł, a wszystkie inne 

osoby nie zamieszkujące tych że wspólnot, próbujące uciec ze strefy płatnego parkowania na wskazane 



poniżej działki były objęte stawką wyższą niż ta przy strefie np. wyznaczonej w ulic. Przykład: Wspólnota 

Stolarska 6, Strażacka 4 i 6 (działka 457/13; 457/14; 457/10)  a Strefa parkowania wyznaczona w ulicy 

Stolarska, Strażacka, podobnie Hermanowskiego? 

 

 

 

 

 

 

 


